

## REAL ESTATE AGENTS ACT

Pursuant to paragraph 56(e) of the *Real Estate Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The Yukon Real Estate Statutes Pre-Licensing Course established by the Superintendent of Real Estate Agents is hereby included as an additional requirement of the pre-licensing course for Real Estate Agents and Salespersons trading in real estate in the Yukon.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 11th day of October, A.D., 1990.

---

Administrator of the Yukon

## LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS

Conformément au paragraphe 56e) de la *Loi sur les agents immobiliers*, le Commissaire en conseil exécutif décrète ce qui suit :

1. Le cours sur la législation en matière de biens réels au Yukon, mis sur pied par le Surintendant des agents immobiliers, est par les présentes ajouté aux exigences du cours préalable à l'octroi d'une licence que doivent suivre les agents et représentants immobiliers qui effectuent des opérations immobilières au Yukon.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 11 octobre 1990.

---

Administrateur du Yukon